# 7D6N THE PEARL OF SIBERIA ~ LAKE BAIKAL (SERI-MH) 7 天 6 晚 西伯利亚的明珠 ~贝加尔湖 (SERI-MH)

Valid from Feb 2026 有效期从 2026 年 2 月

Cities: Irkutsk, Listvyanka, Olkhon Island 城市: 伊尔库茨克, 利斯特维扬卡, 奥尔洪岛

#### Features:

- ✓ Exclusive Photo & Video Memories ~ photography session by local cameraman during the Olkhon Island visit Excursion Tour, capturing the precious moments of journey through the lens.
- ✓ Step into the frozen Lake Baikal and experience the cold Siberian winter.
- ✓ Explore the world-class natural landscapes under the severe cold of Lake Baikal: ice waves, ice patterns, ice crystals, ice caves, ice columns, and more.
- ✓ Ride a hovercraft on the thick ice and venture deep into Lake Baikal.
- ✓ Experience a ride on different type of transport: Khivus (Hovercraft), Rovers and Bus.
- → Have a lunch picnic at designate area on the bank of Lake Baikal: taste delicious and steaming hot fish soup as well as enjoying Baikal
- ✓ Visit famous sunset spot- Cape Shamansky and capture this beautiful nature with Shamanka Rock as background (subject to weather conditions).
- ✓ Learn about the rich traditions of local Buryat people through their music, dance and food culture.
- ✔ Drill a hole on the ice of Lake Baikal and taste Russia's VODKA and experience the local tradition "Kiss with Baikal Lake".
- ✓ Experience the joy of ice fishing like a local, start with drilling a hole on the frozen lake surface (subject to lake conditions & thickness of ice)
- ✓ Special gift from Lake Baikal to bring home.

### 特色:

- ▼ 独家摄像 & 摄影 ~ 在奥利洪岛之旅,我们将会安排当地摄影师跟随,通过摄像机镜记录下旅途的珍贵点滴。
- ▼ 亲临古老神秘的西伯利亚泪滴 ~ 贝加尔湖,在冬季梦幻蓝冰世界中尽情迷醉,在摄影爱海者的天堂中收获创作灵感。
- ✔体验在严寒下探索贝加尔湖的世界级自然景观:冰浪、冰痕、冰晶、冰洞、冰柱等等。
- ◆ 在厚厚的冰层上体验乘坐气垫船深入探险贝加尔湖。
- ✔体验四种不一样的交通工具: Khivus (气垫船)、Rovers 越野车和巴士。
- ▼在贝尔加胡岸边指定区域享用午餐野餐,品尝美味热腾腾的俄式鲜鱼汤,同时欣赏贝加尔湖的美景。
- ✔ 在萨曼卡岩石拍摄和欣赏世界级的日落景观 (视天气而定)。
- ✔探访布里亚特民族,了解当地民族丰富的传统音乐、舞蹈和文化。
- ▼在贝加尔湖冰上凿洞,品尝俄罗斯最出名的伏特加 Vodka,并体验当地传统动作"亲吻贝加尔湖"。
- ✔冰钓,体验在冰冻湖面上凿冰钓鱼 (视湖面的冰层程度而定)。
- ▼ 每人送一份特色贝加尔湖礼物带回家。

#### Kingdom of Ice: Frozen Lake Baikal in Winter

Situated in the southern part of East Siberia, Russia, is renowned for being one of the world's deepest and oldest freshwater lakes, as well as the largest in terms of volume. Its distinctive crescent shape has earned It the nickname "Moon Lake". In winter, Lake Baikal transforms into a breathtaking winter wonderland, drawing visitors to marvel at this unique beauty and partake in various ice and snow activities. The winter landscape of Lake Baikal is truly awe-inspiring. The frigid climate causes almost complete freezing of the lake's surface, resulting in an expansive ice sheet. You can witness stunning phenomena such as blue ice, intricate ice patterns, sparkling ice crystals, and ice waves. The ice layer can be impressively thick, providing a stable platform for enjoyable walks and various ice- related sports. A winter visit to Lake Baikal offers an opportunity to be one with nature, immersing yourself in the serenity and enchantment of the snowy and icy surroundings. This journey promises a series of captivating visual delights!

Lake Baikal 2026 Weather (C°): February: Lowest -23° | Highest: -11°

# 冰之王国: 冬季之贝加尔湖

贝加尔湖位于俄罗斯东西伯利亚南部,是世界上最深、最古老的淡水湖之一,也是世界上体积最大的淡水湖。由于它的形状宛如一弯新月,所以又有"月亮湖"之称。在冬天,贝加尔湖成为一个令人惊叹的冬季旅游胜地,吸引着游客们前来体验其独特的美景和冰雪活动。由于寒冷的气候,湖面在冬季几乎完全结冰,形成了一个巨大的冰原。你可以看到蓝冰、冰痕、冰晶、冰浪等等。冰层的厚度可以达到2米以上,坚固而稳定。人们可以在冰面上进行漫步与尽情享受冰上运动的乐趣。在冬天的贝加尔湖,您将深入大自然,与雪花和冰雪世界亲密接触,感受它带来的宁静与神奇。这趟旅程带给你一连串的视觉飨宴!

贝加尔湖 2026 年气温 (C°): 二月: 最低零下 -23° | 最高零下 -11°

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住 <b>宿</b>
1	Kuala Lumpur → Irkutsk (Via Bangkok)	Meal onboard	Irkutsk City Center Hotel, Irkutsk - 4* or similar
	吉隆坡 → 伊尔库茨克 (途径曼谷)	机上用餐	伊尔库茨克市区酒店伊尔库茨克-4*或同约
2	Irkutsk (70km) - ⊋ - Listvyanka  ➤ Listvyanka ~ a small town located on the shores of Lake Baikal.  ➤ Taltsy Museum (entrance included) ~ unique historical, architectural and ethnographical landmarks dated back to XVII – XX centuries are collected in the museum.  ➤ Baikal Museum (entrance included) ~ you will get acquainted with inhabitants of Baikal underwater world: Baikal seal, omul, umber, sturgeon dwelling in unique aquarium where natural Baikal water taken from over 400 meters depth in used. You can also enjoy the virtual diving to the bottom of the lake to see it more closely.  ➤ Dog Sledding Experience (ticket included) ~ you will discover many beautiful landscapes in the forests of Siberia on your 5 minutes experience dogsled.  ➤ Chersky Stone (chairlift included) ~ is an observation platform located on the height of 728 meters above the sea level. You will enjoy a beautiful view of Lake Baikal.  ➤ Fish and Souvenir Market ~ beside the fish and vegetables, here you can find various souvenirs and products of folk craftsmen made from the minerals which beauty may well compete with the precious stones.	B: Hotel L: Local D: Hotel	Vera Hotel, Listvyanka - 3* or similar
	伊尔库茨克 (70 公里) - 電 - 利斯特维扬卡     利斯特维扬卡 ~ 位于贝加尔湖畔的一个小镇。     塔尔茨博物馆 (含门票) ~ 这个露天博物馆收藏追溯到 17-20世纪,具有极高的历史价值和文化价值。     贝加尔湖博物馆 (含门票) ~ 深入了解世界上最大的淡水湖以及水下的生物如贝加尔湖淡水海豹、白鲑、胡瓜鱼、鲟鱼等,它们栖息在独特的水族箱中,水是从 400 米深处取的自然贝加尔水。您还可以享受虚拟潜水到湖底,更近距离地观察贝加尔湖。     狗拉雪橇体验 (含票) ~ 五分钟狗拉雪橇体验,您将在西伯利亚森林中发现许多魅力的景观。	早: 酒店午: 道地晚: 酒店	维拉酒店, 利斯特维扬卡 - 3*或同级

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul> <li>车尔斯基峰 (含缆车票)~位于海拔 728 米的观景台,您将欣赏到贝加尔湖美丽的景色。</li> <li>鱼和纪念品市场~除了鱼和蔬菜之外,您还可以找到各种纪念品和民间工匠用矿物制成的手工品。</li> </ul>		
3	Listvyanka (8-9 hours journey) - ———————————————————————————————————	B: Hotel L: Local D: Hotel	Baikal Wood Hotel, Olkhon - 3* or similar
	利斯特维扬卡 (8~9小时旅程) - 學利洪岛 - 學利洪岛 - <b>气垫船游览</b> ~乘坐当地人称之为"Khivus"的气垫船穿越冻结的贝加尔湖。途中我们将游览一些景点,如博尔什伊戈鲁斯特诺耶、沙地湾和马洛耶摩尔,并欣赏冰层在阳光照射下呈现奇幻渐变的绚丽蓝色。在前往胡日尔村之前,我们将体验冰上享用午餐。抵达游船码头,我们将乘坐 UAZ 吉普车或者巴士前往入住酒店 (十分钟路程)。	早: 酒店 午: 道地 晚: 酒店	贝尔加木屋酒店, 奥利洪岛 - 3*或同级
4	Olkhon Island  Olkhon Island Excursion ~ explore the north of Olkhon Island with Rovers car driving on the ice of Lake Baikal. Here you will have time to wander around the ice cave and visit the picturesque rock formation known as the "Three Brothers", and the final point of the tour ~ Cape Khoboy. The transparent clear ice, grottos, and marvellous icicles, frozen coastal rocks, and ice caves will leave you amazed at the spectacular sight. Enjoy the picnic lunch by the campfire before heading to Shamanka Rock to witness the sunset. (if weather condition permit)  Drink Vodka - Ice Kiss of Baikal ~ you will have the opportunity to drill a hole and enjoy vodka on the ice, giving you a unique experience.  Ice Fishing ~ experience fishermen will share their secrets with us and teach us how to fish, and then we will taste fresh fish soup and local tinctures in the yurt.	B: Hotel L: Picnic D: Boro-Boro Arctic Station	Baikal Wood Hotel, Olkhon - 3* or similar
	奥利洪岛  》 奥利洪岛之旅~乘坐 Rovers 越野车行驶在冰封的贝加尔湖上出发游览奥尔洪岛的北线。沿途,在宽阔的贝加尔湖游览风景如画的海角三兄弟岩石,以及游览哈伯伊角。透明清澈的冰、洞穴和美妙的冰柱,以及冰冻的海岸岩石和冰洞,都将让您惊叹于壮观的景色。在篝火旁享受野餐午餐,然后前往 <b>萨曼卡岩石</b> 观看日落。(如天气条件允许)	早: 酒店 午: 户外用餐 晚: Boro-Boro 北极站	贝尔加木屋酒店, 奥利洪岛 - 3*或同级

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul><li>冰上伏特加 – 贝尔加之吻 ~ 你将有机会在冰上钻上一个小洞,倒入伏特加品尝,感受前所未有的特别的体验。</li><li>冰上钓鱼 ~ 在结冰的湖面上凿个洞,跟当地人学习如何在冰上钓鱼。</li></ul>		
5	Olkhon Island (20mins) - ———————————————————————————————————	B: Hotel L: Buryat Cuisine D: Thai Cuisine	History Boutique Hotel & Spa, Irkutsk - 5* or similar
	奥利洪岛 (20 分钟) - 一 - 游船码头 (180 公里) - 四 - 乌斯季-奥尔登斯基布里亚特区 (75 公里) - 四 - 伊尔库茨克  > 返回东西伯利亚首都伊尔库茨克。这是一座位于安加拉河畔的市中心,历史悠久且拥有许多漂亮木屋。  > 黄金部落民俗公园 (含门票) ~ 保留着民族的生活方式。充满活力的文化着装,现场民族音乐和舞蹈,诱人的统美食以及地道的布里亚特房屋。在人们与自然完美和谐地生活的时代,黄金部落民俗公园之旅将是一次难忘的旅程。  > 军事基地 ~ 体验充满刺激的 10 发实弹射击和骑乘装甲车,感受难忘的冒险体验。	早: 酒店 午: 布里亚特式 晚: 泰式	历史精品酒店 & Spa, 伊尔库茨克 - 5*或同级
6	Irkutsk  City Tour of Irkutsk ~ to visit Moscow Gate, Monument to the Cossack, Spasskaya Church, Kirov Square and Monument to Alexander 3.  Angara Ice-Breaker Museum (entrance included) ~ is one of the oldest icebreakers globally, operating on Lake Baikal until 1962. It served as a ferry before the Circum-Baikal Railway was established. After restoration, it became a museum in 1990, permanently stationed near the Solnechny micro-district pier.  130 Quarter ~ is a historic district in Irkutsk, was once filled with abandoned 17th-century houses. Recently restored, it has become the trendiest part of the city, featuring restaurants, museums, bards, and vibrant street life.	B: Hotel L: Chinese D: Local Farewell Dinner	History Boutique Hotel & Spa, Irkutsk - 5* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	伊尔库茨克  伊尔库茨克市区游览~参观莫斯科凯旋门、哥萨克纪念碑、救世主教堂、基洛夫广场和亚历山大三世纪念碑。  安加拉河破冰船博物馆(含门票)~是全球最古老的破冰船之一,1962年以前仍在贝加尔湖上运行。曾作为渡轮渡轮链接西伯利亚铁路横穿贝加尔湖。经过修复,它现在是一处博物馆啊,永久停靠在 Solnechny 的码头附近。  130街区~是一个特别的历史建筑区,其中包括几十个建筑古迹和城市的历史。此外,街区上还聚集了餐厅、酒吧、咖啡馆、纪念品商店以及购物中心,也是一个综合性商圈。	早:酒店午:中式合菜晚:道地欢送晚宴	历史精品酒店 & Spa, 伊尔库茨克 - 5*或同级
7	Irkutsk → Kuala Lumpur (Via Bangkok)	B: Hotel Meal onboard	
	伊尔库茨克 → 吉隆坡 (途径曼谷)	早:酒店 机上用餐	

#### Other Information:

- Seasonality: Spring (Apr May) / Summer (Jun Aug) / Autumn (Sep Oct) / Winter (Nov Mar)
- 2 Currency: Ruble (RUB)
- Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Manager from 3 Parlo Tours.
- All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- Parlo Tours can modify the sequence, amend or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, 7 illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

## 其他讯息:

- 季节:春季(四-五月)/夏季(六-八月)/秋季(九-十月)/冬季(十一-三月)
- 货币: 卢布 (RUB)
- 3 行程将由 Parlo Tours 的导游经理用英语进行讲解,并理提供简单的中文或粤语翻译。
- 4 所有图片仅供参考,实际可能有所不同。
- 行程安排严格以可用性为准, Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- Parlo Tours 会根据不可预见的情况(高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动)修改行程顺序、更改或取消酒 店住宿、用餐和观光活动。
- Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责,参加旅行的人 7 需要自行承担风险。
- Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权 8
- 9 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24108-H) KPL0218 (outbound)